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§ 4  
Interpellation om bristen på förskollärare i Stockholms 
stad (nr 2017:4) 
Dnr 107-488/2017 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Lars Svärd (M) har ställt en interpellation om bristen på 

förskollärare i Stockholms stad. Kommunfullmäktige beslutade 

den 20 mars 2017 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Lars Svärd, borgarråden Burell och Brinck. 

 

 

§ 5  
Interpellation om radonhalten i stadens byggnader 
(nr 2017:7) 
Dnr 107-498/2017 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Henrik Sjölander (M) har ställt en interpellation om radonhalten i 

stadens byggnader. Kommunfullmäktige beslutade den 20 mars 

2017 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen genom att 

hänvisa till det utdelade svaret. 

 

I debatten yttrar sig Henrik Sjölander och Stefan Hansson. 

 

 

§ 6  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 8 – 11, 13 – 

29 för år 2017. 
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§ 7  
Ny interpellation 

 

Följande interpellation anmäls: 

 

Nr. 2017:30 av Erik Slottner (KD) angående stadens 

koncessionsavtal för allmänna toaletter och cykelpumpar. 

RVII 

Dnr 107-2001/2017 

 
Beslut 

1. Interpellationen får ställas. 

2. Interpellationen bordläggs. 

 

 

§ 8  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) ställer en fråga om ökad 

otrygghet i Stockholms stad. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Borgarrådet Edholm (L) ställer en fråga om kvaliteten i förskolan. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 3 

Per Ossmer (SD) ställer en fråga. Modulhusbygget i Örby står 

still. Vad händer? 

 

Borgarrådet Livh (V) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 4 

Karin Ernlund (C) ställer en fråga om stadens trygghetsarbete. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

  


